
Osadní výbor Kojetín

Zápis z 5. schůze osadního výrobu Kojetín ze dne 1. 5. 2015

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jitka Rakušanová, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Lubomír Holub, Petr 

Dousek, Stanislav Hrachovec

Projednáno:

1) Reakce města na požadavky a dotazy

2) Veřejná schůze – pozvánka a priority - 20. 5. 2015

3) Úpravy za hřištěm – lavičky a ohniště

4) Táborák 9. 5. 2015 organizace, příprava

5) Návrhy a náměty pro město

6) Diskuze a úkol pro členy osadního výboru

1) Reakce města na upozornění z minulého zápisu:

 upozornění na drolící se Pikritové mandlovce, které ohrožují komunikaci. 

Dle vyjádření pana Zdráhala bude silnice označena značkou A18 „padající kamení“. Upozorníme tím 

projíždějící řidiče, ale jen značka samotná vzniklou situaci neřeší. Navrhujeme vybudovat 

jednoduché zábrany z desek, které zachytí padající kamení a dořešit tento stav s životním 

prostředím, protože se jedná o přírodní památku. 

 Upozornění na prosedlé uliční vpusti ohrožující bezpečnost provozu na místních 
komunikacích.

Na toto upozornění nikdo nereagoval. Podrobnosti vč. fotografií jsou součástí zápisu ze dne 3. 4.
2015

2) Již tento měsíc přivítáme zastupitele města u nás v obci na veřejné schůzi, která se koná 20. 5. 
2015 v místní restauraci od 17.00 hod. Všichni občané jsou srdečně zváni k otevřené diskuzi.

3) Úprava za hřištěm – lavičky a ohniště
Se zástupci města již bylo dohodnuto a odsouhlaseno, že v letošním roce dojde, v prostorách za 

hřištěm, k úpravě dopadové plochy u houpaček a osazení 2 ks laviček s opěradlem (naproti 

houpačkám).

Tento prostor za hřištěm je využíván i ke každoročnímu pořádání táboráku, příležitostnému opékání 

při dětském dnu a jiných setkáních místních občanů. Současné betonové dílce - panely, které jsou 

zde umístěny, jsou nebezpečné a v případě vysokých teplot dochází k odlétávání ostrých částí 

betonů. Požadujeme dořešení bezpečné plochy pro trvalé umístění ohniště. 

Návrh řešení:

Na současné betonové panely, nebo po jejich odstranění provést přístupový chodník a vytvořit 

zpevnění okolí ohniště z kamenné nebo zámkové dlažby, případně z žulových kostek. Vznikl by tím

přístup od hřiště k ohništi v šíři cca 1.5 m a délce cca 8 m, na jejímž konci bude kruhové ohniště o 

vnějším průměru 5 metrů. Uvnitř kruhu by byl ponechán prostor na samotné ohniště v průměru cca 

2 metry. 

Na vydlážděný kruhový prostor budou dány jednoduché dřevěné lavice v podobném provedení viz 

foto. 
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Přílohy: 

1) Foto možného provedení kruhového základu ohniště

2) Foto případných laviček

3) Foto současného stavu
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4) Nákres půdorysu prostoru za hřištěm s vybudovaným ohništěm

4) Další akce na Kojetíně – Táborák 
V sobotu 9. 5. 2015 se uskuteční tradiční táborák v prostoru za hřištěm.
Příprava táboráku bude v sobotu od 10:00 .
Občerstvení na akci zajistí sportovní klub Kojetín.

5) Požadavky na město

1. Koordinace místní hromadné dopravy a přístupy do základních škol.  Místní občané  - jejich děti -
se potýkají s problémem dostupnosti do ZŠ z ranního autobusu. Do Nového Jičína přijíždějí děti 
jediným ranním spojem z Kojetína v 7.10 hod., ale ZŠ –Komenského 68  - je otevřena až 7.45 hod. 
Dlouhodobě požadujeme posunutí ranního autobusu, aby nedocházelo k velké časově prodlevě 
mezi dojezdem do NJ a otevřením škol, nebo zajistit dětem dřívější přístup do škol.
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2. Poškozené odvodnění cesty po zimní údržbě – u č.p.59 (za odbočkou k čističce). Přikládáme foto 
poškození odvodňovacího roštu.

3. Opravení místní komunikace na parcele pozemku č. 625/1 u č.p.59, která byla poškozena vlivem 
manipulace lesařské těžební techniky. Již několikrát bylo město upozorňováno na zamezení zničení 
komunikace právě těžební technikou, ale vždy bez řešení.  Přikládáme foto

6) Úkol pro členy osadního výboru: 
návrhy na program dětského dne, který se bude konat 13. 6. 2015

V Kojetíně dne 4. 5. 2015

Zapsala: Jitka Rakušanová




